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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
23/5-2022 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
                          Roger Nilsson kassör 
 Ann Pettersson suppl. 
 Mats Persson  suppl. 
 Sarah Nilsson suppl. 
 Conny Karlsson  
 Finn Clausen 
 Lars Söderman 

Frånvarande: Camilla Ewald sekr. 
  Peter Grenander  

                        Per Henrik Göransson 
  
  
                         
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötes protokoll 
 

Föregående mötes protokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande: 
 Föreningen har fått förfrågan om Vi är villiga att arrangera SM år 2025 i Ystad. 

Styrelsen enades om att det är ett för stort arrangemang för YSG att genomföra 
ensamma men banan står till förfogande för de föreningar som vill. Vi ser hellre ett 
samarrangemang med närliggande föreningar som det var sist. Fredrik ska 
vidarebefordra styrelsens svar. 

 
 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Roger delade ut register över klubbens nuvarande sponsorer och uppmanade att vi 

hjälptes åt att kontakta både nya och gamla för att få reklamintäkter.  
 

 Luftgevär: 
 Ann ska se så att LG hallen är städad, hon meddelar om det behövs hjälp med 
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städningen. 
 Patrik ska kontakta Kenneth Haraldsson på kommunen och höra ifall de kan komma och 

måla om vår ytterdörr till LG hallen som är nerklottrad. 
 
 

 Korthåll: 
 Det har varit bra uppslutningar på träningarna, 20-25 skyttar på torsdagsträningarna. 
 Föreningen är anmäld till skånestafetten i Ö/Ö, Laguppställningen återkommer Fredrik 

med. 
 Sparbanken syd Open, genomgång och planering av tävlingen. 
 Roger föreslår att föreningen bjuder på startavgiften till Sparbanken Syd Open till alla 

medlemmar för att sporra de nya skyttarna att tävla. 
 Gummidukar till KH har Roger pratat med ringamåla och megalink, vi behöver beställa 

nya inför tävlingarna. 
 Landskampen går av stapeln 19-21 aug i Ystad, stugor är bokade. Matmeny ska Roger 

kolla upp. För övrigt är allt under kontroll. 
 Kristiflygare så bjuder föreningen medlemmar på grillad korv och samkväm i grillen. 

 
 Säkerhet: 
 Inget att rapportera. 

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 Inget att rapportera. 
 

 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 Inget att rapportera. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Björn Lindquist har tänkt avyttra ett KH gevär FWB 2600 och frågar ifall YSG är 

intresserade att köpa de. Styrelsen säger ja. 
       

§5 Övriga frågor 

 Föreningen har planerat en resa till Bakken i Danmark den 5 juni för att stärka 
gemenskapen efter pandemin. Dagsschema fastställs. Föreningen bjuder på 
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tågbiljetter, åkband, mat och en t-shirt.     

 Bokningssystemet under sommaren kommer vara google.docs vi får prova och 
utvärdera ifall det fungerar bra. 

 En medlem har uppmärksammat att gamla styrelsemötesprotokoll inte har lagts in på 
hemsidan sen en tid tillbaka vilket ska åtgärdas. 

 Det kommer bli en ny hemsideadress (ysg.nu) Oliver A är kontaktad om han kan 
tänka sig arbeta med den. 

 
 
 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa möte är 9aug 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Patrik Andreasson  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


